
Styrelse- och komitt'emöte A6 golfveteraner 2020-08-05

Plats: A6 golfrestaurang.
Närvarande: Olle Burström, Anders Haraldsson, Kenneth Ståhl, Berndt Robertsson, 
Jan Berglund, Lars Nordholm, Göran Bäckström.

1) Ordförande Olle Burström öppnade mötet.

2) Anders Haraldsson tog upp frågan om ett planeringsmöte för styrelse och 
kommittéer inför nästa år. Anders ska tillsammans med Jan Berglund undersöka 
alternativ för en dagsutflykt inom ”lagom” avstånd, Isaberg nämndes som ett möjligt 
resmål.

3) En dagsresa med egna bilar som ersättning för den inställda höstresan 
diskuterades. Jan Berglund tar fram förslag till lämpligt resmål.

4) Angående priser för säsongens tävlingar finns en fungerande mall som 
tävlingskommittén har som underlag även i år. Styrelsen fastställer budget och 
priserna fördelas sedan inom denna budget på sedvanligt sätt.

5) Formerna för avslutningstävling och -samkväm måste i coronatider bli annorlunda 
än tidigare. Styrelsen beslutade att arbeta efter en lösning där man spelar 
avslutningstävling på ordinarie onsdagstid för samtliga men sedan delas avslutning 
och prisutdelning upp klassvis, A-klassen en kväll, B-klassen nästa – detta för att vi 
då klarar att hålla oss inom folkhälsomyndighetens rekommendation om samlingar 
med högst 50 personer. Olle Burström undersöker med restaurangen om vad de 
kan erbjuda och till vilket pris. 

6) Kassör Robertsson rapporterade att ekonomin är fortsatt god, inte minst för att vi 
denna säsong haft betydligt mindre utgifter än tidigare p g a bland annat inställda 
resor. I år är det dessutom H55:s tur att stå för Ryder Cup-lunchen och damerna att 
stå för förtäring efter den gemensamma höstinbjudningen. Inga utgifter för seriespel 
eller gamla grabbar finns heller att redovisa eftersom detta också blivit inställt.

7) Kenneth Ottosson överraskades efter avslutat spel med uppvaktning för att han 
nyligen fyllt 75 år. Sedvanlig gåva och unisont hurrande gladde Kenneth, som med 
hcp borträknat denna dagen gick ett slag under sin ålder.

8) Inga akuta inköpsbehov rapporterades föreligga. 

9) Olle Bruström tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Göran Bäckström/sekreterare.


